
Protokoll Styrelsemöte  
2016-08-14 

 
 
 

Närvarande: Malin Johansson, Maria Drangel, Torbjörn Eriksson, Ingela Jakobsson, Camilla 
Dahlgren, Camilla Rönnqvist 
Ej närvarande: Anette Laird, Annelie Brodd 
 
 
 
§ 6.1 Öppnande 
 
Malin hälsade alla välkomna. 
 
§ 6.2 Dagordning 
 
Dagordningen godkändes 
 
§ 6.3 Val av protokolljusterare  
 
Ingela Jacobsson valdes att justera protokollet. 
 
§ 6.4 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6.5 Ekonomisk rapport 
 
Utskickade ekonomiska rapporter från kassören gicks igenom 
 
På pg kontot 153 500 kr 
 
Antal medlemmar 289 st 
 
§ 6.6 Skrivelser och mail IN/UT 
 
IN  

SKK – Inbjudan till möte rörande mentaltest – korning 
 
Myndigheten för press radio tv – Utgivningstillstånd för webb 
 
IDC - Nya kvalificeringsregler till IPO VM. 

 
SBK ang SKK’s hantering av nya MT 
 
SBK - Information om tävlingsböcker 

 



 
UT 
Inga utgående skrivelser 
 
§ 6.7 Rapporter 
 
PR/Info 
Tidning nr 2 ute hos medlemmarna, nästa manusstopp 30 augusti. 
 
IPO 
Förfrågning utskickad om nästa års RM till Västra LO. 
 
 
§ 6.8 Nya frågor 
 
6.8.1 Kondoleans för Dr Pierluigi Pezzano 
 
Styrelsen beslutar att SDK skickar någon form av kondoleans då Dr Pierluigi Pezzano har 
avlidit. Camilla R undersöker och fixar. 
 
 
6.8.2 Nya kvalregler IDC IPO VM 
Nya regler har inkommit från IDC gällande kvalregler. 
Våra nuvarande statuter kompletteras med  
Styrelsen beslutar att tillägg till nuvarande kvalificeringsregler med avseende på det som 
inkommit från IDC. Vilket medför minimipoäng 250 p varav C arbetet 85 p. 
  

§ 6.9 AU beslut 

Inget AU beslut föreligger 

§ 6.10 Övriga frågor 
 
6.10.1 Rasmästerskap för 2017 
Undersöka vem och var kommande RM för 2017 kan arrangeras, Camilla D gör 
efterforskningar. RM för lydnad frågar Malin Stockholm LO. 
 
6.10.2 Felaktigt datum RM IPO 016. 
Fel datum i tidningen för RM IPO 2016, Maria lägger ut rättelse på hemsidan och Facebook.  
 
6.10.3 Utgivningsbevis för databasen för hemsidan utgånget 
Maria undersöker hur behovet för klubben är numera. 
 
 
6.10.4  Rasmonter Stockholmsmässan. 
Camilla R frågar Eleonor Sjögren kan tänka sig stå som ansvarig för detta. 
 
 
 
 
 
 



 
 

§ 6.13 Avslutning 
 
Nästa möte: Torsdag den 1 september kl 19:00  
 
Malin tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


